
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 28. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 7. 10. 2019

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Olga Chocová, radní

Mgr. Ivan Kus, radní

Ing. Irena Mastná, radní

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Hana Tučkova, zapisovatelka

Mgr. Eva Chlumská, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Olga Chocová, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

l.

2.

3.

Bod

Komentář

Zahájení

Schůzi rady města zahájila ve 14. 00 hod starostka RNDr. Soňa Chalupová.

Ověřovatelkou stanovila Mgr. Chocovou.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Připomínky k zápisu z 27. zasedání Rady města

K zápisu z minulé schůze rady města nebyla podány žádné náměty ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

469/28/RM/2019 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 7. 10. 2019.
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RNDr. Chalupová upozornila na volné návrhy, které radní obdrželi před zahájením schůze rady na

své jednací stoly. Navrhla tyto body projednat jako body 7. a 19. programu schůze.
Dále uvedla, že brožuru Regionální vlastivěda, kterou radní obdrželi, zpracoval zastupitel Mgr. Emil
Snaidauf jako učební materiál pro pedagogy. Brožura bude distribuována do 57 škol zapojených
do programu MAP. Dále uvedla, že výjezdní setkání vedoucích aktérů regionálního školství v území

ORP Beroun se uskuteční 9. - 10. října na Monínci, za město Beroun se ho zúčastní Mgr. Chocová a

Mgr. Tomčo.

Mař. Kus připomněl, že byl iniciátorem této myšlenky již za předešlého projektu.
Mař. Chocová doplnila, že brožura bude součástí knižního fondu Městské knihovny Beroun.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města nebyly vznesen žádné dotazy.
Rada města vzala informace na vědomí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

470/28/RM/2019 Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím finančního daru pro Základní
školu, Beroun - Závodí, Komenského 249

I. Rada města souhlasí

s tím, aby Základní škola, Beroun - Závodí, Komenského 249 přijala na základě uzavřených

darovacích smluv finanční dar z charitativního projektu "Obědy pro děti" od společnosti

WOMEN FOR WOMEN, o.p.s. IČ: 24231509 se sídlem Vlastislavova 152/4, Praha 4, 140
00 pro 2 žáky ve školním roce 2019/2020 v období od 1. 10. 2019 do 30. 6. 2020 ve výši 9 976
Kč.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat ředitelku Základní školy, Beroun - Závodí, Komenského 249 o vydaném
souhlasu k uvedené žádosti.

Termín: 21. 10. 2019

K projednání bodů 5. - 9. se do jednání rady města dostavila lna. Boldi, vedoucí odboru školství a
votnočasových aktivit.

lna. Boldi uvedla, že předmětem daru je finanční dar na úhradu obědů pro 2 žáky školy z projektu
"Obědy pro dětí". Školy se zapojují do projektu v průběhu školního roku dle momentální situace.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

6. 471/28/RM/2019 Žádost o udělení výjimky z počtu žáků školní rok 2019/2020 - Základní
škola Beroun, Wagnerovo náměstí 458

I. Rada města povoluje výjimku
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z počtu 30 žáků ve třídě V. A na počet 31 žáků Základní škole Wagnerovo náměstí 458,
Beroun 266 Ol pro školní rok 2019/2020, a to s platností od 1. 9.2019.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat ředitele Základní školy Wagnerovo náměstí 458, Beroun 266 Ol o udělení

souhlasu s výjimkou dle předloženého znění žádosti.

Termín: 4. 10. 2019

lna. Boldi uvedla, že na žádost ředitele školy předkládá radě města žádost o výjimky z počtu žáků.
Na dotaz starostky uvedla, že výjimky se týkají jen několika tříd berounských škol.
Mař. Kus upozornil, že výjimka je žádána zpětně.

lna. Boldi uvedla, že jakmile odbor obdrží výjimku, předloží ji radě ke schválení.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

7. 472/28/RM/2019 Žádost o Záštitu starostky města Beroun nad akcemi Kurz Alfa,

Promítej i ty a Noc venku

I. Rada města souhlasí

s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad akcemi "Kurz Alfa, Promítej i ty a Noc

venku", které pořádá Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Berouně, IC: 47512806,
se sídlem Husovo nám. 43/30, 266 Ol Beroun-Centrum.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit předání záštity nad uvedenými akcemi.

Termín: 9. 10. 2019

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že předložená žádost o záštitu navazuje na její osobní jednání s

představiteli církví, na kterém navrhla podnět uspořádat osvětovou akci, vysvětlit hodnoty

křesťanství, jako nejrozšířenějšího náboženství v Evropě.

Mař. Kus uvedl, že v době svého působení ve vedení města navazoval osobní a pracovní vztahy s

představiteli církví, upozornil na své iniciativy - zasazení Seidlovy lípy, Prolog Talicha Berouna v

kostele sv. Jakuba v Berouně aj. Pozoruje určitou snahu církví o prosazování se. Víru považuje za

osobní a intimní záležitost. V knihovně pozoruje intenzivní podporování náboženských témat. Při

hlasování tento návrh nepodpoří.

RNDr. Chalupová uvedla, že jako vhodné místo pro uskutečnění akce byla vybrána právě městská

knihovna vzhledem k možnosti využití přednáškového sálu.

Mař. Chocová sdělila, že návrh ráda podpoří, uskutečnění v knihovně uvítala.

Mař. Tomčo uvedl, že počet těch, kteří vyhledávají duchovní hodnoty, je oproti konci 20. století

větší. Sdělil názor, že společnosti chybí mravní hodnoty, jako je víra, naděje, pokora.

lna. Mastná uvedla, že do škol náboženství nepatří, mají být neutrální. Konání přednášek v
knihovně je lepší volba.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 5 Proti: l Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

473/28/RM/2019 Udílení cen Trilobit 2020
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Simona Boldi

I. Rada města bere na vědomí

Smlouvu o spolupráci mezi Městským kulturním centrem Beroun, IC: 00335371, se sídlem

Holandská 118, Beroun-Centrum, 266 Ol Beroun a Českým filmovým a televizním svazem
FFTES, z.s, IČ: 00417530, se sídlem Korunovační 164/8, 170 00 Praha 7, v předloženém
znění.

II. Rada města bere na vědomí

návrh finančního rozpočtu na následující ročník udílení Cen Trilobit 2020 v radou města

upraveném znění.

Do jednání rady města byl přizván pan Veselý, ředitel Městského kulturního centra.

Místostarosta Mqr. Tomčo přednesl úvodní slovo a otevřel diskuzi k rozpočtu města Beroun na

přípravné práce na TRILOBFT 2020. Navrhl navýšit položku Stavba jeviště z částky 32 000 Kč na

částku 47 000 Kč a ponížit položku Raut z částky 100 000 na částku 85 000 Kč. S touto úpravou
radní i ředitel MKC souhlasiti.

Pan Veselý uvedl, že náklady jsou uvedené jako předpokládané, jsou však závislé na příjmech.

Zatím není podepsaná smlouva s generálním partnerem společností Innogy. Občerstvení zajišťuje
společnost Astacus, která má exkluzivní smlouvu.

Dále proběhla diskuze o likvidaci vybavení kavárny, při které došlo k poškození sloupu. Radní se
shodli na vymáhání náhrady. Protože protistrana nereaguje na emailovou korespondenci, nechá

starostka města zaslat dopis panu Pechanovi poštou a datovou schránkou.

Pan Veselý představil návrh potisku vratných kelímků, které budou vyrobeny do konce roku a
používány na městských akcích. Poděkoval Ing. Mastné za podnět.

Předkladatel: Zdeněk Veselý

Zpracovatel: Zdeněk Veselý

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

474/28/RM/2019 Zápis č. 5 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného
dne 10. 9. 2019

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Bc. Marie Marková

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 5 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 10. 9. 2019

K projednání bodů 9. a 10. se do jednání rady města dostavila Bc. Marková, vedoucí odboru
sociálních věcí a zdravotnictví.

RNDr. Chalupová informovala o tom, že adiktologická ambulance Magdaléna o. p. s., zabývající se

službami pro závislé, terénními programy, primární prevencí aj. v Berouně k 31. 10.2019 končí
činnost. Důvodem je zřejmě nedostatek finančních prostředků.
Bc. Marková doplnila, že stejně jsou na tom i další pobočky Magdalény. Provoz byl financován z

fondu zdravotnictví Středočeského kraje. Zda bude Magdaléna pokračovat v činnosti v roce 2020,|
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neví.

Mqr. Kus uvedl, že společnost by měla dbát na své náklady.
Radní souhlasili, aby starostka města RNDr. Soňa Chalupová požádala Středočeský kraj o
dofinancováni provozu společnosti Magdaléna.

Zápisem provedl místostarosta Mař. Tomčo, k bodu č. 7 Různé upozornil na téma - parkování
poskytovatelů sociálních služeb v placených zónách města.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

475/28/RM/2019 Zápis z komise pro prevenci kriminality

I. Rada města bere na vědomí

zápis z jednání komise pro prevenci kriminality č. 4/2019 ze dne 2. 9. 2019.

Mař. Tomčo požádal Mgr. Chocovou, aby stručně informovala o průběhu jednání komise.

Mař. Chocová informovala o plánovaných akcích pro příští rok, kde klíčové aktivity jsou stipendia a
dětský tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných rodin.

RNDr. Soňa Chalupová uvedla, že pobytový tábor letos navštívila a shledává ho důležitým. Jeho

znovuuskutečnění je potřeba podpořit i v případě, že nebude poskytnuta dotace z kraje.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Jana Plavcové

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

11. 476/28/RM/2019 Vyhodnocení plnění plánu odpadového hospodářství města Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

RNDr. Jitka Ciroková, Mgr. Jitka Kluzová

I. Rada města bere na vědomí

informaci o vyhodnocení plnění Plánu odpadového hospodářství města Beroun za rok 2018,

které zpracovala společnost ISES, s. r.o. se sídlem MJ. Lermontova 25/859, 160 00 Praha 6,
IČ: 645 83 988.

K projednání bodů 11. a 12. se do jednání rady města dostavila RNDr. Ciroková, vedoucí odboru

životního prostředí, dále pí Hadáčková, referentka odboru životního prostředí, a za společnost ISES,

s. r. o., která zpracovala Vyhodnocení plnění plánu odpadového hospodářství města Beroun, Mgr.

Jitka Kluzová.

Mař. Kluzová uvedla, že povinnost vyhodnocovat plnění Plánu odpadového hospodářství ukládá

obcím zákon o odpadech. Seznámila s vyhodnocením plánu, úspěšnosti a legislativních plánech pro
další období.

Na dotaz paní starostky RNDr. Chalupové, zda je Beroun úspěšný, odpověděla, že z celkového

počtu 27 cílů je 20 plněno, ale města, která nemají vlastní zařízení pro energetické využití odpadu,

nemohou dosáhnout na všechny požadované hodnoty. Přesto, že Beroun vyhrál soutěž v třídění

odpadu, má stále velký podíl biologicky rozložitelného komunálního odpadu a jen částečně plní cíl

snižovat maximální množství materiálně využitelných nebezpečných odpadů.
Starostka RNDr. Chalupová doplnila, že cíle jsou nastaveny, chybí však systém zpracovatelských
zařízení a není odbyt druhotných surovin.

Mař. Kus se dotázal, jak postupuje již mnoho let diskutovaná stavba zařízení pro energetické
využití odpadů, dále sdělil, že se diskutuje o zálohovaných vratných obalech.
Mař. Kluzová odpověděla, že se projednává EIA, realizace se nestihne do roku 2024.

Stránka 5 z



lna. Mastná upozornila, že na sociálních sítích se šíří videa snižující motivaci k třídění, kdy tříděný
odpad ve finále končí "na jedné hromadě". Vidí problém v osvětě.

Mař. Kus se dotázal, zda ukládání tříděných odpadů je povinností města nebo svazové firmy.
Mař. Kluzová uvedla, že města, ale lze to sesmluvnit se svazovou firmou.

RNDr. Qroková informovala, že Vyhodnocení plnění plánu odpadového hospodářství města Beroun

důkladně prostudovala komise životního prostředí a nemá k němu připomínek a doporučuje městu
zaměřit se na dle, které nejsou plněny. Dále RNDr. Ciroková seznámila s plány - projektem "Dům
od domu", umístění trojkošů a zavedením kontejnerů na použité oleje. K sběru použitých olejů
nabídla společnost VaK Beroun spolupráci.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Lenka Hadáčková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

477/28/RM/2019 Zápis č. 5/2019 ze zasedání Komise životního prostředí

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
RNDr. Jitka Či roková

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 5/2019 ze zasedání Komise životního prostředí, konaného dne 9. září 2019.

Zápisem provedla RNDr. drakova.

K plánu potencionálního splavnění Berounky Mař. Kus vznesl připomínku, že chybí řešení otázky
protipovodňových opatření.

Starostka RNDr. Chalupová sdělila, že k plánu protipovodňových opatření bude samostatné
jednání.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

13. 478/28/RM/2019 Pronájem části pozemku p.č. 2313/4 v k. ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru pronajmout část pozemku p.č. 2313/4 v k. ú. Beroun o výměře 45 m ,
podle předloženého zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 9. 10.2019

K projednání bodů 13. až 17. se do jednání rady města dostavil lna. Dřeš, vedoucí odboru majetku
a investic.

Místostarosta lna. Mišina seznámil s žádostí společnosti PÁČ Hořovice o pronájem části pozemku
p.č. 2313/4 v k. ú. Beroun, který společnost využívá pro umístění mrazicích kontejnerů. Město
Beroun bude požadovat finanční náhradu za využívání pozemku zpětně.
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Mař. Kus připomněl souvislost s projednáváním plánu a studie zkultivování Čertovky.
Místostarosta lna. Mišina uvedl, že studie byla projednána bez účasti investora i zástupce města na
památkovém ústavu, do jednání bylo zahrnuto i bourání části jedné budovy v areálu pekárny.
Místostarosta lna. Mišina uvedl, že apeloval na pana Zižku, aby se uskutečnila schůzka dotčených
vlastníků s památkáři a domluvili se, jak pokračovat.
Mař. Kus se dotázal, zda MgA. Součková z odboru územního plánování a regionálního rozvoje
předkládá památkářům nějaké stanovisko.

Tajemník lna. Chatupecký zdůraznil, že UPRR dává popis stavu a musí se řídit názorem Krajského
památkáře. Památkáři jezdí na obhlídku místa.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

14. 479/28/RM/2019 Uzavření dodatku č. l ke smlouvě o nájmu ev.č. 0270/2019/NAJ/OMI -
NA VYVĚŠENÍ
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. l ke smlouvě o nájmu ev. č.
0270/2019/NAJ/OMI ze dne 13. 6. 2019. Předmětem dodatku bude rozšíření předmětu

pronájmu o 23 m2, které byly na základě geometrického plánu č. 6438-114/2019 ze dne 21.
8. 2019 přisloučeny z pozemku p.č. st. 4394/1 k pozemku p.č. 4394/2, jehož součástí je

budova č. p. 1996 v k. ú. Beroun a navýšení nájemného za těchto 23 m2, podle předloženého
za křesu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 9. 10. 2019

lna. Dřeš předložil radě města návrh na uzavření dodatku č. l ke smlouvě o nájmu ev. č.

0270/2019/NAJ/OMI. Důvodem je rozšíření pronajaté plochy a navýšení nájemného o tyto

plochy. K rozšíření ploch došlo v souvislosti se stavebními úpravami kotelny a vybudování přístavby

za účelem změny užívání objektu na "Komunitnf centrum 2. Kotelna".

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Daňnová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

15. 480/28/RM/2019 Výpůjčka části pozemku p.č. 2674/1 v k.ú. Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s výpůjčkou části pozemku p.č. 2674/1 v k. ú. Beroun, podle předloženého zákresu

společnosti SC Eden Beroun s. r. o., IČO 24119865, se sídlem Pod Homolkou 1482, Beroun-

Město, 266 Ol Beroun, za účelem vybudování zpevněné plochy pro umístění l dobíječi
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stanice pro elektrokola v rámci realizace projektu E-BIKE SHARING, na území města Beroun a

s uzavřením smlouvy o výpůjčce s touto společností, na dobu určitou 5 let.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 31. 10.2019

lna. Dřeš uvedl, že se jedná o výpůjčku části pozemku z účelem vybudování zpevněné plochy pro

umístění l dobíječi stanice pro elektrokota v rámci projektu E-BIKE SHARING.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se; O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

16. 481/28/RM/2019 Prodloužení účelu pronájmu - Rodinné centrum Slunečnice, z.ú.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. 3 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor č. 15/2006/NA3/MM ze dne
31. 3. 2006, ve znění dodatku č. l ze dne 21. 9. 2011 a dodatku č. 2 ze dne 27. 9. 2017 na

pronájem nebytových prostor v Komunitním centru v Berouně se společností Rodinné

centrum Slunečnice, z. ú., IČO: 26615509, se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 Ol

Beroun, jehož předmětem bude prodloužení účelu pronájmu o jeden rok, tj. do 31. 10. 2020,

v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení

Termín: 31. 10.2019

lna. Dřeš uvedl, že předmětem dodatku je prodloužení účelu pronájmu nebytových prostor v

Komunitním centru o l rok pro provozování dětské skupiny.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasování

Zpracovatel: Dagmar Mlčochova Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

17. 482/28/RM/2019 Souhlas města - výstavba bezbariérové rampy k panelovému domu č. p.
1416/3, úl. Branislavova, Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se záměrem stavby "Bezbariérové rampy k panelovému domu Branislavova 1416", na

pozemku p.č. 2577/2, v k. ú. Beroun, jejímž stavebníkem je Společenství vlastníků jednotek

pro dům čp. 1416 v ulici Branislavově v Berouně, IČO: 26441861, se sídlem Branislavova
1416/3, Beroun-Město, 266 Ol Beroun, dle předloženého zákresu.
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II. Rada města pověřuje

Ing. Miroslava Ureše, vedoucího odboru majetku a investic Městského úřadu Beroun, vyznačit
souhlas města Beroun jako vlastníka sousedního pozemku p.č. 2577/5 v k. ú. Beroun, s
navrhovaným stavebním záměrem stavby bezbariérové rampy na situačním
výkresu Koordinační situace stavby z července 2019.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení

Termín: 18. 10.2019

lna. Dřeš předložil radě města žádost Společenství vlastníků jednotek pro dům čp. 1416 v

Branislavově ulici o souhlas města se záměrem stavby "Bezbariérové rampy k panelovému domu
Branislavova 1416".

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Dagmar Mlčochova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

18. 483/28/RM/2019 Návštěva partnerského města Brzeg

I. Rada města souhlasí

s účastí navržených osob na akci "Slavnostní odhalení skulptury LOVE HATĚ v partnerském
městě Brzeg" v uvedeném složení.

Tajemník lna. Chalupeckv předložil radě města návrh na složení delegace, která se zúčastní

slavnostního odhalení skulptury Love Hatě v partnerském městě Brzeg, kam skulptura bude v rámci
projektu převezena.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

19. 484/28/RM/2019 Darovací smlouva

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Darovací smlouvy mezi městem Beroun jako obdarovaným a společností AVISUM

SE, IČO: 24250309, se sídlem Praha 4 - Chodov, Gregorova 2117/2, PSČ 148 00, jako
dárcem, v předloženém znění.

Tajemník lna. Chalupecký uvedl, že předmětem darovací smlouvy je vrácení částky 37 000 Kč, jako
projev dobré vůle, od společnosti AVISUM SE městu Beroun formou daru, kterou město Beroun v

rámci Dohody o narovnání navazujícího na zpětvzetí žaloby o určení vlastnictví k pozemkům

zaplatilo této společnosti.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

20. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace
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V bodě 20. Různé starostka RNDr. Chalupová informovala o:

• pozvánce od hejtmanky Středočeského kraje na slavnostní vyhodnocení soutěže Stavba roku

2019 v Kutné Hoře. Slavnostního vyhodnocení se za město Beroun zúčastní místostarosta
Ing. Mišina,

• prohlídce objektu ubytovny u bývalé Tiby a možnosti jeho využití,

• jednání s panem Stolcbartem ohledně stanoviska ke společnému postupu realizace plánů v
areálu bývalých kasáren, kde je umístěna mj. i městská knihovna. Mař. Kus navrhl, aby za

město Beroun nadále jednala starostka RNDr. Chalupová a o výsledcích jednání průběžně
informovala radu města.

Mař. Chocová informovala radu města:

Natálie Onderková ukončila členství v redakční radě Radničního listu. Její odvolání a

jmenování dalšího člena redakční rady bude předloženo radě města na příští schůzi,

o své účasti na oslavě výročí Domova TGM v Berouně.

Mař. Kus

• připomenul, že několik let se usilovalo o to, aby Tipsport přenechal část Duslovy vily, kterou

užívá, městu Beroun, pro provoz městské galerie. Uvedl, že při jednání s Ing. Knybelem

dosáhl příslibu přenechání požadovaných prostor městu až bude dokončena rekonstrukce a

dostavba objektu spořitelny. Vybídl k zahájení jednání o tomto příslibu,

• pochválil probíhající výstavbu chodníků v Plzeňské ulici, která bude mít po dokončení vzhled

moderní městské komunikace, jejíž součástí bude i cyklostezka,

• upozornil na popadané větve a špatný stav stromu u Medicentra. Místostarosta lna. Mišina

uvedl, že strom, ve kterém jsou vosí hnízda, bude posouzen dendrologem, který navrhne
další postup,

• informoval o konání pietního aktu u hrobu V. Talicha dne 8. 10. v 16 hodin a zahajovacím
koncertu Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun v 19. 30 hod téhož dne.

Místostarosta lna. Mišina podal informaci k záměru opravy dvou stran fasády ZS Wagnerovo nám.

Uvedl, že vzhledem k historické secesní budově nelze fasády zateplovat, může se provést jen jejich

oprava.

Dále sdělil, že vybudování tělocvičny pro gymnázium je zařazeno do investičních priorit
Středočeského kraje na příští rok.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončila starostka RNDr. Chalupová jednání rady města v
16. 10 hod. Příští termín schůze rady města je stanoven na 23. 10. 2019.

lna. Mastná se omluvila, na příští schůzi rady města nebude přítomna.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka
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Ing. Michal Mišina

místostarosta

RNDr. Soňa Chalupová
starostka

Zapisovatelé:

Hana Tučkova

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Mgr. Olga Chocová
radní
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